

Social Media Toolkit: Canadian Survey on the Impact of Disease

This toolkit provides pre-written messages for social media platforms to promote participation in the Canadian Survey on the Impact of Disease. Messages are suitable for Twitter/X, Facebook, Instagram, and LinkedIn.

General Awareness Posts

- Living with a rare disease affects more than just health. It touches your work, family, finances, and mental well-being. Help us show what life with rare disease really looks like.
 Take the Canadian Survey on the Impact of Disease: <https://tinyurl.com/4j9mfmtp>
- Long diagnosis journeys. Limited care. Emotional tolls. If this sounds like your experience with a rare disease, your voice matters.
 Share your story in our national survey: <https://tinyurl.com/4j9mfmtp>
- Isolation, financial strain, disrupted school or work—rare disease changes everything. Help make it visible.
 Complete the Canadian Survey on the Impact of Disease today.
<https://tinyurl.com/4j9mfmtp>

Engagement-Focused Posts

- Has rare disease affected your time, money, work, or mental health?
 We want to hear from you. Your experience can help improve support and services.
 Take the survey: <https://tinyurl.com/4j9mfmtp>
- Too often, the real impact of rare disease goes unseen. You can help change that.
 Your story helps shape better care, services, and policies.
 Fill out the survey today: <https://tinyurl.com/4j9mfmtp>

Journey-Focused Messaging

- From diagnosis delays to care roadblocks, life with rare disease isn't easy. But your story can guide change.
 Take the Impact of Disease survey and help decision-makers understand what needs to improve. <https://tinyurl.com/4j9mfmtp>
- Every rare disease journey is unique—but the challenges are often shared.
 Speak up through our national survey. Together, we can make rare disease visible.
<https://tinyurl.com/4j9mfmtp>

Cross-Post with Chronic Conditions Note

- Living with a rare or chronic condition? We want to hear from you.
 Help build a stronger case for better care, services, and support.
 Fill out the survey today: <https://tinyurl.com/4j9mfntp>
Note: You may qualify for either the rare or chronic condition section.

Suggested Hashtags and Tags

Use these to boost visibility and engagement:

#RareDisease #Canada4Rare #CdnPoli

Suggested tags/mentions:

@RareDisorders @GovCanHealth

Guide des réseaux sociaux : Sondage canadien sur l'impact des maladies rares

Ce guide propose des messages pré-rédigés pour les plateformes de réseaux sociaux afin de promouvoir la participation au Sondage canadien sur l'impact des maladies rares. Les messages sont adaptés pour Twitter/X, Facebook, Instagram et LinkedIn.

Publications de sensibilisation générale

- Vivre avec une maladie rare touche bien plus que la santé. Cela impacte votre travail, votre famille, vos finances et votre bien-être mental. Aidez-nous à montrer ce que la vie avec une maladie rare implique vraiment.
 Participez au Sondage canadien sur l'impact des maladies rares : <https://tinyurl.com/4j9mfntp>
- Parcours diagnostiques longs. Soins limités. Fardeaux émotionnels. Si cela correspond à votre expérience d'une maladie rare, votre voix est importante.
 Partagez votre histoire dans notre sondage national : <https://tinyurl.com/4j9mfntp>
- Isolement, pression financière, perturbation des études ou du travail—les maladies rares changent tout. Aidez-nous à rendre cela visible.
 Remplissez dès aujourd'hui le Sondage canadien sur l'impact des maladies rares : <https://tinyurl.com/4j9mfntp>

Publications axées sur l'engagement

- Est-ce qu'une maladie rare a affecté votre temps, vos finances, votre travail ou votre santé mentale ?
 Nous voulons vous entendre. Votre expérience peut contribuer à améliorer le soutien et les services.
 Participez au sondage : <https://tinyurl.com/4j9mfntp>
- Trop souvent, l'impact réel des maladies rares passe inaperçu. Vous pouvez aider à changer cela.
 Votre histoire contribue à façonner de meilleurs soins, services et politiques.
 Remplissez le sondage dès aujourd'hui : <https://tinyurl.com/4j9mfntp>

Messages axés sur le parcours

- Des délais de diagnostic aux obstacles dans les soins, vivre avec une maladie rare n'est pas facile. Mais votre histoire peut être un moteur de changement.
 Participez au sondage sur l'impact des maladies et aidez les décideurs à comprendre ce qui doit être amélioré. <https://tinyurl.com/4j9mfntp>

- Chaque parcours avec une maladie rare est unique, mais les défis sont souvent partagés.
 Faites entendre votre voix à travers notre sondage national. Ensemble, rendons les maladies rares visibles: <https://tinyurl.com/4j9mfmtg>

Partagez également pour les maladies chroniques

- Vous vivez avec une maladie rare ou une condition chronique ? Nous voulons vous entendre.

 Aidez à renforcer la cause pour de meilleurs soins, services et soutiens.

 Remplissez le sondage dès aujourd'hui : [Insérer le lien]

Note : Vous pouvez être éligible pour la section sur les maladies rares ou chroniques.

Hashtags et mentions suggérés

Utilisez-les pour augmenter la visibilité et l'engagement :

#MaladiesRares #Canada4Rare #PolCan #PolQC

@RareDisorders @GovCanHealth